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Yttrande gällande Lokalbehovsplan 

Vi i nämnden har ett ansvar för arbetsmiljön och vi rödgröna ser allvarligt på att 
behovet av ändamålsenliga lokaler inte är tillgodosett. Befintliga lokaler behöver nyttjas 
på bästa sätt, men för att verksamheten och arbetsmiljön ska fungera behövs större 
och bättre lokaler med fler mötesrum - något som tyvärr inte kommer att lösas på kort 
sikt. Tills vidare behövs konkreta åtgärder för att förbättra arbetsmiljön och förhindra att 
medarbetare flyttas runt eller inte har en ordentlig plats att sitta på. 

Vi är tacksamma för det fackliga engagemanget i frågan som tydliggör behoven och vilka 
problem som finns med arbetsmiljön idag. Vi ser fram emot en fortsatt dialog med fack och 
förvaltning om hur vi gemensamt kan arbeta långsiktigt med frågan. 

 


